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Érkezett : 2004 EC 15.

„Jövő évi hatósági áremelések" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Kóka János Gazdasági és Közlekedési Miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

Jelentős hatósági áremelések várhatóak a következő évre .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Hány százalékkal nő a postai szolgáltatások díja?

2. Hány százalékkal nő az autópályadíj?

3 . Hány százalékkal nő a csatornadíj?

4. Hány százalékkal nőnek a gyógyszer árak?

Várom szíves válaszát!

Domokos László

írásbeli kérdés
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